

Special announcement: the ML 2020 moves to virtual conference

Dear colleagues,

Due to the uncertain situation with the coronavirus in Russia, the Organizing Committee of the Fourth International Conference on Mongolic Linguistics (ML 2020), which was postponed to 7–11 October this year and originally planned to take place in Ulan-Ude, has decided to move the Conference to an online format.

With the travel restrictions still in place, foreign participants will most likely not be allowed to enter Russia by the early October, and the date of removing these restrictions is currently unknown. A second wave of COVID-19 feared by some epidemiologists has also to be taken into account. In view of this, we decided to move **the ML-2020 completely online, from October 8–10**, i.e. saving the dates indicated in our postponement notice.

We look forward to having you join us for this fully online event. Please confirm your participation in the online ML-2020 **by September 1, 2020**. After this date, we will be reaching out with complete details and the updated program.

For any questions or any further information, please contact the Organizing Committee at vostochnyi_fca@mail.ru.

Yours sincerely,

ORGANIZING COMMITTEE

Объявление: перевод конференции ML-2020 в онлайн-формат

Уважаемые коллеги!

В связи с сохранением неблагоприятной ситуации с развитием коронавируса в России, Оргкомитет IV Международной научной конференции по монгольскому языкознанию (ML 2020), перенесенной на 7–11 октября 2020 г., объявляет о переводе конференции в онлайн-формат.

Поскольку ограничения на въезд для иностранцев все еще действуют, иностранным участникам, скорее всего, не разрешат въезд в Россию к началу октября, и дата снятия этих ограничений в настоящее время неизвестна. Следует также принять во внимание вторую волну COVID-19, которой опасаются некоторые эпидемиологи. В связи с этим мы приняли решение провести **ML-2020 в онлайн-режиме с 8 по 10 октября 2020 г.**, т. е. с сохранением дат, указанных в нашем уведомлении о переносе. Онлайн-конференция будет проведена на платформе Zoom.

Мы искренне надеемся, что вы сможете принять участие в конференции в онлайн-формате. Просим Вас подтвердить свое участие в онлайн-конференции ML-2020 до **1 сентября 2020 г.** После этой даты мы сообщим Вам дальнейшую информацию и вышлем обновленную программу конференции.

По всем вопросам вы можете обращаться в Оргкомитет по адресу vostochnyi_fca@mail.ru.

С уважением,
Оргкомитет